

Visa & Jumeirah | Partnership - English and Arabic Terms & Conditions:

Offer 1 T&Cs: Visa cardholders enjoy up to 20% discount on an additional 30 minutes when booking a 60-minute spa treatment at:

Offer 1 - English:

- All guests are required to present original valid identification (passport or National ID) which may be scanned upon check in.
- Advance bookings are required; please mention Visa offer upon booking or arrival at the spa.
- Reservation must be guaranteed by a valid Visa credit card at the time of booking. Applicable for all Visa Cardholders globally.
- The Visa credit card used for making the booking must be presented during check in.
- If no Visa card is available at the time of payment, guests will be charged the non-discounted rate.
- The discount is not valid on public holidays, festive season and blackout dates.
- Offer valid until December 31st 2023
- Discount is not applicable on gift certificates.
- Hotel guests should settle the bill at the venue and not upon check out.
- Not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Please quote this offer at the time of booking.
- This offer is subject to availability at the time of this booking
- Jumeirah Hotels & Resorts reserves the right to change the Terms and Conditions without prior notice
- Bookings must be done by 31st December 2023.
- Participating Talise Spas and their offers:
 - Talise Spa at Jumeirah Bali: 20% off on all treatments. Excluding retail store purchases.
 - Talise Spa at Jumeirah Gulf of Bahrain Resort & Spa: 15% off on all treatments. Excluding retail store purchases.
 - Talise Spa at Madinat Jumeirah: Platinum, Visa and Infinite Visa card holders are eligible for 15% off on all treatments. Classic and Gold Visa card holders are eligible for 10% off on all treatments. Excluding retail store purchases.
 - Talise Spa at Jumeirah Beach Hotel: Complimentary 30 minutes, for every 60-minute treatment booked.
 - Talise Spa at Jumeirah Messilah Beach: Book 60 minute treatment and avail 15% off on an additional 30 minutes.
 - Talise Spa at Jumeirah Muscat Bay: Book 60 minute treatment and avail 15% off on an additional 30 minutes.

Arabic:

- على جميع الضيوف إثبات شخصي (جواز سفر أو هوية شخصية إماراتية / دول مجلس التعاون الخليجي) حيث قد يتم مسحه عند التسجيل في السبا.
- يجب القيام بحجز مسبق: يرجى ذكر "عرض Visa" عند الحجز أو الوصول إلى السبا.
- لا يسري الخصم عند استخدام بطاقات الهدايا.
- يجب ضمان الحجز ببطاقة ائتمان Visa سارية المفعول في وقت الحجز. ينطبق على جميع حاملي بطاقات Visa من جميع أنحاء العالم.
- يجب تقديم بطاقة ائتمان Visa المستخدمة في الحجز أثناء تسجيل الوصول.
- في حالة عدم تقديم بطاقة Visa في وقت الدفع، سيتم فرض السعر دون خصم على النزلاء.
- لا يسري الخصم في أيام العطل الرسمية، وموسم الأعياد وتواريخ الذروة الموسمية.

• يسري العرض حتى 31 ديسمبر 2023

• يجب على الضيوف المقيمين في الفندق دفع الفاتورة خلال تواجدهم في المطعم وليس عند مغادرتهم الفندق.

• لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض أو خصم آخر.

• يرجى ذكر هذا العرض عند القيام بالحجز.

• يخضع هذا العرض للتوافر وقت القيام بالحجز.

• تحتفظ فنادق ومنتجعات جميرا الحق بتغيير الأحكام والشروط دون إشعار مسبق.

• يجب أن يتم الحجز بحلول 31 ديسمبر 2023

عروض فروع Talise Spa المشاركة:

• Talise Spa في جميرا بالي: خصم 20% على جميع العلاجات. تُستثنى مشتريات متجر البيع بالتجزئة من العرض.

• Talise Spa في منتجع وسبا جميرا خليج البحرين: خصم 15% على جميع العلاجات. تُستثنى مشتريات متجر البيع بالتجزئة من العرض.

• Talise Spa في مدينة جميرا: يحق لحاملي بطاقات Visa Platinum و Visa Infinite الحصول على خصم 15% على جميع العلاجات. يحق لحاملي بطاقات Visa Classic و Visa Gold الحصول على خصم 10% على جميع العلاجات. تُستثنى مشتريات متجر البيع بالتجزئة من العرض.

• Talise Spa في فندق جميرا بيتش: 30 دقيقة إضافية مجاناً عند حجز جلسة مدتها 60 دقيقة

• Talise Spa في جميرا شاطئ المسيلة: احجز جلسة علاج لمدة 60 دقيقة، واحصل على خصم 15% على 30 دقيقة إضافية.

• Talise Spa في جميرا خليج مسقط: احجز جلسة علاج لمدة 60 دقيقة، واحصل على خصم 15% على 30 دقيقة إضافية.